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Senátor Töpfer: Snad se nedožiju toho, že tady budeme
vypadat jako na Kubě

parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Senator-Topfer-Snad-se-nedoziju-toho-ze-tady-budeme-vypadat-jako-
na-Kube-729368
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Projev na 7. schůzi Senátu ČR ze dne 15. února 2023 k

návrhu nařízení Evropského parlamentu a Rady o

schvalování typu motorových vozidel a motorů vozidel z

hlediska jejich emisí a životaschopnosti baterie (Euro 7).

Foto: Jan Janula 

Popisek: Tomáš Töpfer

Děkuji za slovo, paní místopředsedkyně, vážený pane ministře,

kolegyně a kolegové, já prostřednictvím paní předsedající bych chtěl

poděkovat paní senátorce Zwyrtek Hamplové, protože jsem dneska

slyšel poprvé dojezdovou úzkost. To se mi moc líbí. Já mám také

elektromobil, ale už jsem se jí zbavil. Já mám elektromobil tak

dlouho, že ještě mám normální SPZ, neboli registrační značku bez

toho „EL“. Mám jeden z prvních. Ale já nemám dojezdovou úzkost.

Já mám úzkost z toho, že až budeme mít elektromobily, tak vyhoří

sídliště. Protože na to nejsme vůbec připraveni. A obávám se, že na to

tak brzy připraveni nebudeme. Jak udělá ČEPS přenosovou soustavu
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na elektromobily, které se budou prodávat v nejbližší době a možná

nebudou spalovací motory. Ale zase chci reagovat na paní senátorku

Seitlovou. Ono to je možný. Ono to je realizovatelné. Opravdu je.

Technicky ano. Ale musíme si odhlasovat, že slevíme ze své komfortu

a ze své životního stylu. A musíme začít od sebe. To znamená, už vám

třeba nebude jezdit pošta autem. Ale musíte jezdit na kole na poštu.

Možná k vám nedojede sanitka, možná k nám nedojede něco jiného,

to je ta dojezdová úzkost hasičů, to se mi taky moc líbilo, ale musím

vám prozradit, že existují auta, které jsou plug-in. A v nich je zásuvka

na 220 V. To auto může sloužit jako generátor. Takže až vám udělají

ty elektromobily black out, tak si ledničku zapnete na to svoje plug-in

auto před barákem. To je ohromně výhodný. Mám to, fakt to funguje.

A těším se na to, že jestli, já vím, že to je návrh, vážený pane

senátore, těch návrhů já jsem tady před 10 lety zažil tolik, a ony se

potom postupně realizují, že z toho mám trošku obavy a hrůzu. A

možná už se nedožiju toho, že tady budeme vypadat jako na Kubě. Že

tady budou jezdit auta z 80. let, protože lidi na to nebudou mít. Ale

oni jsou ty veteráni prima, já je sbírám. A to nejmenší, co pro to

můžu udělat, je, že podpořím usnesení výboru. Děkuji za pozornost.

Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v

jakékoliv výši bankovním převodem na účet:

123 - 4175230287/0100

QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

https://www.parlamentnilisty.cz/profily/profil.aspx?id=91
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Redakci PL můžete podpořit i zakoupením

předplatného. Předplatitelům nezobrazujeme

reklamy.

Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav

vše, co chcete. Zaregistrujte se ZDE.

 
Jste čtenář a chcete komunikovat se svými

zastupiteli? Zaregistrujte se ZDE.

reklama

Článek obsahuje štítky

doprava , EU , Töpfer , Euro 7

autor: PV

FactChecking 

Faktická chyba ve zpravodajství? Pomozte nám ji opravit.

Přezkoumat

Bc. Marcel Kolaja byl položen dotaz

Ochrana klimatu?

Jak pomůže klimatu, když zákaz výroby spalovacích motorů bude

platit jen pro EU? A znamaná to, že si auto budu moc nechat dovést

odjinud?

BETA
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Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů:

Další články z rubriky

16:05 Bělobrádek (KDU-ČSL): Královédvorská a opolská zoo představí
vodní světy

Společný projekt na podporu cestovního ruchu v česko-polském

pomezí nabídne návštěvníkům dvou zoolog…
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